
Projekt 

Protokół z LV sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 28 marca 2024 roku. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

Obrady o godzinie 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. W sesji 

uczestniczyło 15 radnych.  

Starosta Braniewski, K. Motyka oraz Etatowy Członek Zarządu, K. Kowalski wręczyli 19 

stypendiów za wysokie osiągnięcia w nauce uzyskane w pierwszym semestrze roku szkolnego 

2023/2024, dla niżej wymienionych uczniów: Dominika Andrearczyk, Mikołaj Andrearczyk, 

Roman Bagiński, Zuzanna Cybulska, Damian Chmielewski, Nadia Kowalczyk, Radosław 

Makarewicz, Karol Mamiński, Anna Milewska, Katarzyna Olender, Norbert Pietrzak, Michał 

Popiel, Karol Powierża, Bartosz Rojek, Patryk Rycko, Bartosz  Szumiło, Martyna Szymańska, 

Urszula Wielgus, Zofia Zaniewska. Uchwałą Nr 795/24 Zarządu Powiatu Braniewskiego z dnia 

21.03.2024 roku przyznano Stypendia Starosty Braniewskiego za wysokie osiągnięcia w nauce, 

uzyskane w pierwszym semestrze roku szkolnego 2023/2024 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski o 

jego uzupełnienie lub zmianę. Wniosków nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2024 – 2030. 

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Braniewie. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie podziału środków przyznanych Powiatowi 

Braniewskiemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

w 2024 roku. 

9. Sprawy bieżące. 

10. Zakończenie obrad. 

 

za –15              przeciw –  0                    wstrzymało się – 0             nie głosowało - 0 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 



Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Radny, L. Dziąg zapytał o rozwiązanie umowy najmu lokalu użytkowego oraz umowy 

dzierżawy części działki z Fundacją Żółty Szalik we Fromborku; czy Zarząd Powiatu 

Braniewskiego ma pomysł, co zrobić z pustym budynkiem po fundacji. 

Starosta Braniewski, K. Motyka poinformował, że obecnie trwa procedura zdania obiektu. 

Ad.5 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2024 – 2030. (załącznik nr 6) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 7) 

Skarbnik Powiatu, M. Dembowska poinformowała, że zmiana WPF jest wynikiem 

planowanych zmian w budżecie powiatu zawartych w uchwale w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok w zakresie dochodów, wydatków, planowanych nowych przedsięwzięć. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2024 roku przewiduje: zwiększenie dochodów o 

4.207.088 zł. Dochody po zmianach wynoszą 104.531.086 zł, zwiększenia dotyczą dochodów 

bieżących, zwiększenie wydatków o 4.207.088 zł. Wydatki po zmianach wynoszą 106.613.955 

zł, przy czym: wydatki bieżące wzrastają o 4.032.088 zł, wydatki majątkowe zwiększają się o 

175.000 zł. Na niezmienionym poziomie pozostaje: planowany deficyt tj. na poziomie 

2.082.869 zł, przewidywane spłaty rat kredytów w 2024 roku – 1.907.130 zł, ustalone 

wysokości przychodów budżetowych w kwocie 3.989.999 zł. W WPF wykazano faktyczne 

wykonanie budżetu za rok 2023 – wykonane dochody, wydatki przychody oraz rozchody. Rok 

2023 powiat zamknął deficytem w wysokości 2.268.805,77 zł przy planowanym deficycie 

8.843.343 zł. Na zmianę WPF mają wpływ planowane 2 projekty finansowane przy udziale 

środków unijnych, realizowane przez Zespół Szkół Zawodowych oraz Zespół Szkół 

Budowlanych w latach 2024 – 2025. 

Radny, L. Dziąg poinformował, że wzrost subwencji oświatowej związany jest głównie z 

podwyżkami dla nauczycieli. W związku z powyższym zapytał, czy starczy środków dla 

nauczycieli na rok 2024. 

Skarbnik Powiatu, M. Dembowska poinformowała, że udało się zabezpieczyć środki do 

końca 2024 roku. Wcześniej podjęto uchwałę Zarządu Powiatu  rozwiązująca rezerwę celową, 

w wysokości 1.850.000 zł na pokrycie skutków wzrostu średnich wynagrodzeń nauczycieli od 

1 stycznia 2024 roku oraz zabezpieczenia w budżecie na dzisiejszej sesji dodatkowych środków 

w kwocie 2.778.197 zł na wzrost wynagrodzeń i składek od nich naliczonych dla pracowników 

zatrudnionych z Karty Nauczyciela. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

za –      15                przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

Uchwała została przyjęta - Nr LV/356/24. 

Ad.6 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 2023. 

(załącznik nr 9) 



Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

Skarbnik Powiatu, M. Dembowska poinformowała, że dochody po zmianach wynoszą 

104.531.086 zł, przy czym dochody bieżące wynoszą 86.794.497 zł, dochody majątkowe – 

17.736.589 zł. Zmiany w planie dochodów są wynikiem: zwiększenia części oświatowej 

subwencji ogólnej o 3.098.371 zł oraz części rozwojowej subwencji ogólnej o 589.113 zł, w 

wyniku ustalenia ostatecznej kwoty przypadającej dla powiatu po uchwaleniu ustawy 

budżetowej państwa, zwiększenia dotacji łącznie o 288.231 zł, w tym: zwiększenia 

planowanych dotacji z budżetu państwa na zadania zlecone powiatowi o 83.912 zł w wyniku 

ustalenia ostatecznej kwoty przypadającej dla powiatu po uchwaleniu ustawy budżetowej 

państwa, wzrostu dotacji na realizację projektów finansowanych środkami unijnymi o  

204.319 zł, zwiększenia środków o charakterze dotacji na realizację zadań własnych powiatu o 

17.452 zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na dodatkowych zadań oświatowych w zakresie 

pomocy Obywatelom Ukrainy, zwiększenia środków z Funduszu Pracy o 160.181 zł, na 

dofinansowanie kosztów wynagrodzeń wraz z pochodnymi pracowników urzędu pracy na 

podstawie zawiadomienia Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej w sprawie ustalenia 

kwot środków na 2024 rok, zwiększenia planowanych dochodów własnych o kwotę 53.740 zł 

z tytułu odpłatności mieszkańców PDPS, z tytułu otrzymanych darowizn oraz uzyskanych 

odszkodowań. Wydatki po zmianach wynoszą 106.613.955 zł, przy czym wydatki bieżące 

wynoszą 86.211.896 zł, wydatki majątkowe – 20.402.059 zł. Zmiany wydatków majątkowych 

są wynikiem: wprowadzenia do realizacji nowego zadania inwestycyjnego tj. zakup 

posypywarki do zimowego utrzymania dróg na kwotę 175.000 zł. Zmiany wydatków bieżących 

są wynikiem m.in.: zabezpieczenia w budżecie dodatkowych środków w kwocie 2.778.197 zł 

na wzrost wynagrodzeń i składek od nich naliczonych dla pracowników zatrudnionych z Karty 

Nauczyciela, zwiększenia o 385.182 zł planowanych wydatków na odpis na Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych, w związku ze wzrostem odpisu podstawowego od 1 stycznia 

2024, zwiększenia o 17.452 zł planowanych wydatków na dodatkowe zadania oświatowe z 

tytułu środków z Funduszu Pomocy, zwiększenia o 83.912 zł planowanych wydatków na 

realizację zadań z zakresu administracji rządowej finansowanych dotacją celową z budżetu 

państwa, zwiększenia o 537.000 zł planowanych wydatków na zakup usług remontowych, w 

tym remonty na drogach na terenie miasta Braniewo 302.000 zł, zwiększenie o 154.638 zł 

planowanych wydatków na programy współfinansowane ze środków unijnych, pozostałych 

zwiększeń o 75.707 zł, przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami i paragrafami wydatków 

na kwotę 346.547 zł. Po wprowadzonych zamianach wydatki bieżące: na wynagrodzenia i 

pochodne od wynagrodzeń wzrastają o 2.905.920 zł, na realizację zadań statutowych 

przeznacza się więcej o 986.130 zł, świadczenia na rzecz osób fizycznych zmniejszają się 

14.600 zł, wydatki na realizację projektów z dofinansowaniem unijnym wzrastają o 154.638 zł. 

Po wprowadzonych zamianach wydatki majątkowe: na wydatki inwestycyjne i zakupy 

inwestycyjne wzrastają o 175.000 zł. Rok 2024 planuje się zamknąć deficytem w kwocie 

2.082.869 zł. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 10. 

za –      15                przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

Uchwała została przyjęta - Nr LV/357/24. 

Ad.7  Podjęcie uchwały RP. w sprawie w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Centrum 



Pomocy Rodzinie w Braniewie. (załącznik nr 11) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

(załącznik nr 12) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 13. 

 

za –      15                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

Uchwała została przyjęta - Nr LV/358/24. 

Ad.8  Podjęcie uchwały RP. w sprawie w sprawie podziału środków przyznanych Powiatowi 

Braniewskiemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

w 2024 roku. (załącznik nr 14) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 15. 

za –      15                 przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

Uchwała została przyjęta - Nr LV/359/24. 

Ad.8 Sprawy bieżące. 

Radny, A. Mieczaniec poinformował, że w styczniu 2024 roku na posiedzeniu sesji Rady 

Powiatu Braniewskiego zgłosił problem dotyczący szlaku rowerowego Green Velo z Braniewa 

do Nowej Pasłęki. Radny ponownie zapytał, czy wystosowano pismo do Wód Polskich i 

Urzędu Marszałkowskiego , które jest zarządca drogi, w związku z remontem szlaku. Droga 

jest nieprzejezdna, stan nawierzchni szlaku w złym stanie, bez właściwego utrzymania stanu 

technicznego obiektów, oznakowania i należytej przejezdności szlaku, a także warunków 

bezpieczeństwa jego użytkowników, zagrożone jest dalsze funkcjonowanie szlaku 

rowerowego. Jednocześnie Radny poinformował, że otrzymał informację z Wód Polskich, że 

do ich zadań statutowych nie należy utrzymanie drogi, jednak w najbliższym czasie odbędzie 

się wizja lokalna, która zweryfikuje stan drogi. Radny zaznaczył, ze na posiedzeniu styczniowej 

sesji Starosta Braniewski poinformował, że naprawa drogi ujęta będzie w przyszłym budżecie. 

Z informacji z Wód Polskich oraz Urzędu Marszałkowskiego wynika, że temat naprawy tej 

drogi z ich budżetu jest nieznany.  

Starosta Braniewski, K. Motyka poinformował, że wcześniej trwała korespondencja z 

Wodami Polskimi oraz Urzędem Marszałkowskim w sprawie remontu odcinka drogi. 

Nawierzchnia drogi, która jest na nasypie wału przeciwpowodziowego jest własnością Urzędu 

Marszałkowskiego. Jednak Urząd Marszałkowski odszedł od tematu naprawy w/w odcinka 

trasy rowerowej. Wg informacji Urzędu Marszałkowskiego w związku z przebudową dróg 

wojewódzkich, zakłada się także kompleksową budowę sieci tras rowerowych. Jednak jako 



Powiat zaproponowaliśmy zawarcie porozumieniem pomiędzy trzema podmiotami, które 

mogłyby wspólnie tę trasę odbudować. Obecnie żadnej informacji na ten temat nie uzyskaliśmy 

z Wód Polskich, ani z Urzędu Marszałkowskiego.  

Wicestarosta Braniewski, M. Kudliński poinformował, że szereg korespondencji było  

wysyłanych do Urzędu Marszałkowskiego w sprawie postępującej destrukcji na niektórych 

odcinkach ścieżki rowerowej „Green Velo”. Zarząd Powiatu Braniewskiego zwracał się z 

prośbą o  podjęcie czynności w sprawie wykonania napraw gwarancyjnych.  

Przewodniczący Młodzieżowej Rady Powiatu Braniewskiego, W. Wasilewski podziękował 

Radnym Rady Powiatu za owocną współpracę, otwartość i chęć do działania. Podziękował 

także osobom, bez których działalność Młodzieżowej Rady byłaby niemożliwa – 

Przewodniczącemu Powiatu Braniewskiego, Ł. Kornelukowi oraz opiekunowi Młodzieżowej 

Rady – K. Kowalskiemu. 

Starosta Braniewski, K. Motyka, Wicestarosta Braniewski, M. Kudliński oraz Etatowy 

Członek Zarządu, K. Kowalski podziękowali Radnym Powiatu Braniewskiego oraz 

Zarządowi Powiatu Braniewskiego za współpracę, za ich oddanie i zaangażowanie w sprawy 

mieszkańców i Powiatu Braniewskiego, i choć Radnych dzieliły czasem poglądy, potrafili się 

porozumieć i pracować na rzecz Powiatu. Podziękowania zostały złożone także 

Przewodniczącemu Rady Powiatu Braniewskiego, Skarbnik Powiatu, Sekretarzowi Powiatu, 

Radcy Prawnemu, Młodzieżowej Radzie Powiatu, Prezes PCM w Braniewie, dyrektorom 

jednostek, naczelnikom oraz pracownikom Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych. 

Ad.7 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł. Korneluk 

zakończył obrady LV sesji Rady Powiatu o godz. 10:00. 

 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Stępniewska 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Braniewskiego 

                                                                       Łukasz Korneluk 

 

 

 

 

 

 

 

 


